Members' Activities 委員活動

2007

Mav • 五月

At the Members' Luncheon, the business performance of the Housing Society over the past year was reviewed.

於委員午餐會上,回顧房協過去一年的工 作成果。▼



June • 六月

Chairman led a delegation to attend an international conference organised by the International Association of Homes and Services for the Ageing in Malta and visited a number of elderly housing and care organisations in the Netherlands.

主席率團到馬爾他出席由IAHSA舉辦的國 際會議,並訪問荷蘭一些提供長者房屋及 護理服務的機構。▼



September • 九月

A new Supervisory Board was appointed at the 55th Annual General Meeting.

「第五十五屆房協周年委員大會」委任新 一屆監事會成員。 🔻

Members proposed a toast to all staff at the Annual Dinner 2007.

委員於「二零零七年周年晚宴」上向全體 員工祝酒。▼



October • 十月

Members attended the Building Safety Carnival jointly organised by the Housing Society, Buildings Department and Urban Renewal Authority.

委員出席由房協、屋宇署及市區重建局合 辦的「樓宇安全嘉年華」。



November • 十一月

Members witnessed the signing of Letter of Intent between the Housing Society and the Society for Rehabilitation to jointly explore the development of an elderly housing project in Lam Tin.

委員見證房協與香港復康會簽署 合作意向書,共同研究於藍田 發展長者住屋項目。▶

Members discussed the way forward for the Housing Society at a brainstorming session.

委員出席集思會,討論房協未來的業務 路向。▼



December • 十二月

Members attended the City Revitalisation Project Completion Ceremony in Kwai Tsing.

委員出席「葵青地區展新姿地區美化計劃」 揭幕典禮。▼



Members exchanged views with the Board of Urban Renewal Authority at a dinner gathering.

委員與市區重建局董事會共晉晚宴,彼此 交流意見。





2008

January ● 一月

Members visited Lakeside Garden in Sai Kung to understand the property management of the rental estates.

委員參觀西貢翠塘花園,了解出租屋邨的 管理情況。▼



Members attended the Work Commencement Ceremony for the "Five Blessing in a Row" Revitalisation Project in Sai Kung.

委員出席於西貢「五福臨門」市區活化計 劃興工典禮。▼



Members attended the Elderly Website Launching Ceremony and visited the extension of the Elderly Resources Centre.

委員出席「房協長者通」網站啓用典禮, 並參觀「長者安居資源中心|新翼。▼



Members shared views with Secretary for Development Mrs Carrie Lam and guests from the Development Bureau and the Housing Department at the New Year Dinner Gathering.

委員於團年晚宴上與發展局局長林鄭月娥 女士及發展局和房屋署嘉賓交流意見。

February • 二月

Members attended the Housing Society Award Presentation Ceremony.

委員出席「香港房屋協會獎助學金」頒獎 儀式。▼



March • 三月

Members visited the Hong Kong Jockey Club Shenzhen Society for Rehabilitation Yee Hong Heights to understand its elderly services.

委員探訪香港賽馬會深圳復康會頤康院, 了解其長者服務。▶

Members attended the Kwun Lung Lau (Phase I) Redevelopment Completion Ceremony.

委員出席觀龍樓(第一期)重建落成 典禮。▶

Members took part in the Hong Kong Tree Planting Day to promote environmental protection.

委員參與「香港植樹 日」,共同推動環保 信息。▶





